
Obrada tema kod web dizajna je više nego zadovoljavajuća s obzirom na uvjete. Pohvale 

predavaču Murtiću na širini znanja i pokrivanju materije. U biti kad se sve zbroji, predavač je taj 

koji drži vodu. 

Predavač je profesionalan, daje sve od sebe da i najslabiji polaznik shvati temu predavanja, prije 

nego što se prijeđe na slijedeću razinu. 

Način na koji predaje je originalan i plastičan.  

Iz svake njegove riječi vidi se da se radi o osobi koja zna materiju u dušu i predstavlja gradivo 

primjerima iz svakodnevne prakse. Time izbjegava suhoparnu akademsku teoriju koja je 

apstraktna i time frustrirajuća za polaznika. 

Radoholičar koji potiče na proaktivnost u pristupu učenju, što se odražava na uspješnosti 

savladavanja gradiva od strane polaznika. Temperamentom pokazuje privrženost radu i svojim 

učenicima. 

Tomislav Š. 

 

 

 

Predavanja u sklopu tečaja su bila vrlo zanimljiva i opsežna, ali bez nepotrebnog gubljenja 

vremena. 

Nastava je bila organizirana dinamično uz konstantan rad i poticanje na napredak što je zasluga 

predavača Mirzeta Murtića čiji sustav rada je vrlo učinkovit i daje rezultate. 

Kao polaznici nismo samo slijepo pratili nekakve skripte već smo morali razmišljati vlastitom 

glavom što doprinosi boljem rješavanju zadataka i problema. 

U sklopu programa su bile i obavezne zadaće koje su bile kreativne i jako korisne, a svaki 

eventualni problem se dodatno rješavao na sljedećem satu. 

Jako sam zadovoljan načinom predavanja i tokom cijele nastave te smatram da sam puno 

naučio tokom ovog tečaja. 

Programska podrška na računalima, kao i uvjeti rada u školi su bili više nego dobri što je 

omogućilo kvalitetno polaganje i praćenje nastavnog materijala.  

Josip L. 

 

 

Predavanja su bila dobro osmišljena, kao i zadaće koje su bile zadane gotovo nakon svakog 

predavanja za vježbu kod kuće. Osobno sam iz samih zadaća puno naučila, te smatram da, 



ukoliko se redovno napravi svaka zadaća, polaznici ne bi trebali imati velikih poteškoća pri 

praćenju gradiva iz sata u sat.  

Ispit iz provjere znanja bio je odlično osmišljen i služi kao kvalitetna provjera znanja. Jedan od 

glavnih zadataka tokom predavanja je da se do osme zadaće osposobi polaznike kako bi sami 

napravili svoj probni, idejni završni rad kroz produljeni vikend. Osobno, to je bio ogroman izazov, 

pogotovo nakon što se od mene nije očekivalo da to izvedem kako treba. Nagrada i motiv više je 

bio oslobađanje od svih ispita do kraja predavanja. U tom vikendu sam dala maximum i postigla 

sam željeni rezultat i bila oslobođena od daljnjih ispita provjere znanja, što je bio itekako 

pozitivan šok i dokaz da se uz volju i izvršavanje svih zadataka pod vodstvom od strane 

predavača može itekako postići rezultate i bez prethodnog prevelikog znanja. 

 

E-Learning portal mi je uvelike pomogla svaki puta kada bi negdje zapela pri završnom radu, 

nekoj od zadaća ili bih htjela nešto dodatno savladati. Tamo se nalazi dovoljno informacija koje 

polazniku mogu služiti kao dodatna pomoć pri usvajanju gradiva. Potrebno je bilo samo malo 

dodatnog truda. Na web akademiji možemo pronaći kako je netko riješio određenu problematiku 

na alternativne načine, pa se time javljaju nove ideje pri rješavanju zadataka. 

 

Učionica sa računalima je dobro osmišljena i kvalitetno izvedena za rad manjih grupa, jer smo 

svi vizualno povezani, predavač u svakom trenutku može vidjeti bilo koji monitor. To se pokazalo 

kao konstruktivno rješenje, jer time je mogućnost pogrešaka kod polaznika smanjena, a i sami 

polaznici mogu međusobno se kontrolirati, pomagati i sudjelovati. 

 

Zahvalna sam predavaču Mirzetu Murtiću na svom prenesenom znanju i strpljenju. 

Mojca Astrid A. 

 

 

Kolega Murtić se pokazao kao dobar predavač, te je držao dinamična predavanja i pozetivnu 

radnu atmosferu tijekom predavanja. 

Uvjeti rada i računala su zadovoljavajući. 

Slaven S. 

 

 

Predavač Murtić nastupa vrlo profesionalno i samouvjereno sa autoritetom dugogodišnjeg rada 

u struci iza sebe. Stil predavanja je možda malo "glasan" u pojedinim fazama ali to je ono što 



sam i napomenuo, stil. Ja ne vidim nikakav problem u tome, dapače ponekad je potrebno malo 

protresti atmosferu.  

Atmosfera na učilištu je meni osobno ugodna. Nema uštogljenosti, nitko ne gleda da dres-code i 

ne pravi problem ako dođeš ranije na miru popiti kavu i pripremiti se za nastavu. To mi 

odgovara. 

Sve u svemu zadovoljan sam dosadašnjim tijekom predavanja a mislim da to pokazuje i namjera 

da krenem dalje sa predavanjima web mastera. 

Nenad Lj. 

 

 

Sviđa mi se što se radi s manjim grupama pa se svakom polazniku može dovoljno posvetiti. 

Atmosfera je ugodna, predavač pristupačan. Moram naglasiti da mi je žao što nam predavač 

Mirzet Murtić nije predavao odmah na početku, budući da mi se njegov rad i način predavanja 

više svidio. Sa te strane imam samo pozitivno mišljenje.  

Ukupno gledajući, zadovoljna sam cijelim iskustvom, načinom predavanja, poticajnom 

atmosferom... Sad ostaje na nama da se posvetimo manje ili više te usvojimo znanja koja su 

nam bez zadrške prezentirana.  

Ines K. 

 

 

 

Od samog početka nakon što sam se odlučio da ću upisati tečaj ove vrste pregledavao sam 

ponude Algebre, Proanime i ostalih koji nude nešto slično. Nakon razgovora s ostalim 

polaznicima koji su već prošli takav tečaj dobio sam dojam da je Proanima svakako ispred 

Algebre unatoč tolikom reklamiranjem Algebre i forsiranjem promocije.  

 

Moju ideju u djelo svakako je ubrzala PonudaDana.hr i smatram da je to odličan potez 

Proanime. 

 

Predavač Murtić i njegov stil predavanja meni osobno odgovaraju i smatram da sam naučio 

mnogo. Možda mrvicu prestrogo, ali u svakom slučaju mnogo bolje nego da je predavanje 

prijateljsko. Ono što mi se posebno dopalo je povremeno odstupanje od teme i savjeti za stvari 

koje nisu, ili pak jesu striktno vezani za predavanje. Bilo je više spontanosti i stekao sam dojam 

da predavanje nije učeno na pamet i samo tako diktirano (što vjerujem da i jest slučaj) što daje 



dodatnu vrijednost samom predavanju.  

 

Ja osobno smatram da mi se ovaj tečaj svakako isplatio i to ne toliko zbog papira koji ću dobiti 

nego zbog onoga što sam naučio te smatram da mogu napraviti web stranicu što mi je i bio cilj 

prije početka predavanja. Isto tako smatram da sam uspio dobiti dovoljno znanja za nastavak 

učenja web dizajna. 

 

Iskreno se nadam da će u naredno vrijeme biti još sličnih akcija i tada ću se sigurno odlučiti za 

nastavak na web master jer sam u konačnici zadovoljan ovim školovanjem i smatram da je to 

pravi način i smjer kojim Proanima mora nastaviti. 

Zlatko A. 

 

 

 

 

 

 


